
Emner drøftet på bestyrelsesmøde 9. december 2014 
 
 

1. Estimat for 2014 blev gennemgået. Afhængig af om ministeriet vil regulere for det allerede 
udbetalte statstilskud eller ej (afventer afklaring) ender vi på et resultat for 2013 i niveauet 
0,6-1,2 mio. kr., hvilket er ganske tilfredsstillende. 
 

2. Udkast til budget 2015 blev gennemgået. Budgettet viser et årsresultat for 2015 i niveauet 
0,7-1,0 mio. kr. Bestyrelsen godkendte budgettet. 
 

3. Bestyrelse og ledelse har fortsat fokus på at allokere midler til indvendig og udvendig 
vedligeholdelse. En række ændringer og opgradering af lokaler blev godkendt. 
 

Da mødet blev afsluttet manglede en del emner, og det besluttedes, at bestyrelse og ledelse 
mødes igen allerede mandag den 15. januar 2014. 
 
Såfremt ovennævnte giver anledning til spørgsmål eller kommentarer, er i velkomne til at 
kontakte rektor eller bestyrelsen. 
 
Med venlig hilsen 
 
Bestyrelsen 
 


